
Interpelácia č. 8/2019   
 

 

3. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 11.2.2019  

 
 

 

Ing. Biž: 

Interpelácia sa týka, že kto a kedy vykoná obnovu poškodených trávnikov po poslednej 

rekonštrukcii teplovodov. Jedna sa to napríklad aj o sídlisko Sever. 

 

Ing. Timečko: 

Obnova trávnikov po teplovodoch sa vykoná v jarných mesiacoch, vyzveme investora, aby 

v zmysle stanoviska, ktoré mesto poskytlo pri realizácii týchto teplovodov, aby na základe 

tohto, tieto práce vykonal.  

 

PhDr. Čižmár: 

Ja len doplním, že po skúsenostiach z predchádzajúcej rekonštrukcie, stále na začiatku 

vegetačného obdobia bola riešená rekultivácia týchto zelených plôch a zvyčajne aspoň na 

základe dobrých skúseností, tento postup bol konzultovaný aj s mestským hospodárskym 

strediskom, ktoré je jedno z oddelení mesta a má na starosti zeleň.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


